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AMENDEMENT

Zoekgebieden concept RES 1.0

De raad van de gemeente Waalre in vergadering bijeen op22 juni2O2L:

Constaterende

dat in de concept Regionale Energiestrategie (RES) 1.0 binnen de gemeente Waalre twee
zoekgebieden zijn opgenomen voor grootschalige zonne- en windenergieopwek, te weten
windenergie in zoekgebied 13 (nabij knooppunt De Hogt) en zonne-energie in zoekgebied 19
(Achtereind)

Overwegende

dat voor windmolens in zoekgebied 13 de geringe afstand tot bestaande en nieuw te bouwen
woningen in Waalre-Noord een groot punt van zorg is

dat voor zonne-energie in zoekgebied 19 blijkens de recente petitie voor bescherming van het
buitengebied Aalst met meer dan 1100 handtekeningen op dit moment geen draagvlak bestaat
dat de concept zienswijze op deze punten dan ook aangescherpt kan worden

Besluit

Paragraaf 4.3 van de zienswijze als volgt aan te passen:

Vijfde alinea:

"De mogelijkheid van windenergie in zoekgebied 13 is enerzijds ruimtelijk passend te noemen, naast
knooppunt De Hogt en de hoogspanningsmasten. Anderzijds blijkt uit de planMER dat relatief veel
woningen binnen l- km van de locatie staan, r€a+C€€+ op grond waanran wij grote vraagtekens zetten
bijdegeschiktheidvandezelocatie@.Windenergieinzoekgebied13magnooit
een belemmering zijn voor onze voorgenomen woningbouwontwikkelingen."

Zesde alinea:

"Voor wat betreft zoekgebied 19 in Waalre is alleen ruimte voor zonnevelden. Wij stellen voorop dat het
draagvlak voor een dergelijke ontwikkeling op dit moment ontbreekt. Echter, indien lokaal draagvlak
gewaarborgd is, deze ontwikkeling met grote zorgvuldigheid landschappelijk d€+€oed wordt ingepast
in de omgeving, ontwikkeld wordt door en met de omgeving en waa+àij de (financiële)opbrengsten in

het gebied blijven, is de ontwikkeling van zonnevelden in dit gebied bespreekbaar. Daarnaast kan het
alleen maar wanneer de zonnepanelen tijdelijk worden neergezet voor een exploitatieperiode van 20
tot 25 jaar, natuurontwikkeling expliciet in het ontwerp wordt meegenomen (ruimte tussen de rijen
panelen, waardoor nieuwe natuur zich alvast kan ontwikkelen) en het gebied nadien wordt
getransformeerd naar natuur. VeeralsneF+ien wij dat de entwikkeling van zennevelden in dit gebied
bespreekbaar is; maar dat ep dit mement het draagvlak daarveer neg beperkt is."

Aldus besloten in de openbare vergadering van22 juni2027.
De fractie WD
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